



## VPS Client Agreement

VPS 客户协议

I with trading account number \_\_\_\_\_ hereby submit my application to use a Virtual Private Server provided by MEX Clearing Limited.

本人\_\_\_\_\_交易账号为\_\_\_\_\_提交使用由 MEX Clearing Limited 提供的虚拟专用服务器服务的申请。

I confirm that I have read, understood and agree with the statements written below regarding my application to trade using a Virtual Private Server (VPS).

我确认我已经阅读、理解并同意以下关于使用虚拟专用服务器（VPS）交易的申请声明。

### Network and System: 网络与系统

The Virtual Private Server is owned and managed by a third party and MEX Clearing Limited shall not be made liable for any malfunction or error of the hosting service including, but not limited to, network communication breakdown, data failure or system errors. Furthermore there are other risks carried when using a Virtual Private Server that MEX Clearing Limited shall not be made liable for including, but not limited to, the malfunction of software, Internet connection and hardware. MEX Clearing Limited does not control signal strength or the configuration of the Virtual Private Server and its reliability.

虚拟专用服务器由第三方拥有并管理，MEX Clearing Limited 对任何主机服务故障或者错误都不负有责任，其中故障或错误包括（但不局限于）网络通讯故障、数据故障或系统错误。而且使用虚拟专用服务器附带的风险 MEX Clearing Limited 不负有责任，其中风险包括（但不局限于）软件故障、网络连接和硬件。MEX Clearing Limited 不能控制虚拟专用服务器的信号强度或任，其中风险包括（但不局限于）软件故障、网络连接和硬件。MEX Clearing Limited 不能控制虚拟专用服务器的信号强度或者配置和其可靠性。

### Terms and Conditions: 条款与条件

The Monthly Terms and Conditions to use a Virtual Private Server are 使用虚拟专用服务器的月度条款和条件如下：：

1. A minimum Account balance of \$ 2000. 账户持有最低金额须不低于 2000 美金。
2. A minimum amount of 10 trading lots round trip, per month from the date herewith must be attained. 每月至少实现最低 10 手标准双向交易。
3. Any breach of the conditions 1 and 2, on a monthly basis will result in a server fee of \$50. 任何违反条款 1 和条款 2 的行为都将产生每月 50 美金服务费。
4. MEX Clearing Limited reserves the right to refuse or cancel the VPS service at its sole discretion, and will inform the client. MEX Clearing Limited 保留拒绝或者取消 VPS 服务的绝对酌情决定权，并通知客户。

I confirm, understand and agree to the validity of this agreement and all previous disclosures and agreements that I have signed with MEX Clearing Limited including, but not limited to, the Client Agreement.

我确认理解并同意此协议以及所有之前与 MEX Clearing Limited 签署的披露文件和协议（包括但不限于“客户协议”）的有效性

Signature 签名: \_\_\_\_\_ Date 日期: \_\_\_\_\_